
Schriftelijke vragen ex Art 36 RvO

Aan: Het college van B&W van Groningen
Betreft: Openluchtzwembad Hoogkerk, openluchtzwembad de Blinkerd Ten Boer en overdekt zwembad de 
Scharlakenhof Haren.
Datum: 12 juni 2023

Geacht college,

Naar aanleiding van de mededeling van wethouder Jongman op 6 april 2023, betreffende ontwikkelingen 
openluchtzwembad Hoogkerk en de brief aan de Raad van 21 december 2022 met als onderwerp 
toekomstbestendigheid particuliere zwembaden heeft de SP een aantal vragen aan het college.

Uit de hiervoor genoemde stukken blijkt dat de gemeente terecht haar verantwoordelijkheid neemt voor een 
aantal zaken die van invloed zijn op het voortbestaan van de 3 zwembaden, in de vorm van subsidies en 
ondersteuning wanneer er bijvoorbeeld problemen bestaan in de bestuurssamenstelling van de stichtingen 
die deze zwembaden exploiteren.

Het betreft voorzieningen die in de gemeenschappen van Hoogkerk, Ten Boer en Haren van wezenlijk 
belang zijn. Zoals aangegeven worden deze cruciale voorzieningen geëxploiteerd door stichtingen die een 
subsidierelatie hebben met de gemeente. Voor 2023 wordt er aan de zwembaden in 2023 totaal  € 
1.247.962,00 aan exploitatiesubsidie uitgekeerd en is er voor de Blinkerd een ondhoudssubsidie van € 
363.241,00 toegekend. Verder staan er nog leningen open ter hoogte van € 109.766,00. Ook moet jaarlijks 
een bedrag worden opgenomen voor niet terug te vorderen BTW, voor 2023 is dit een bedrag van € 
57.904,00.

Gezien het vorenstaande rijzen bij de SP een aantal vragen, die naar ons oordeel nader onderzoek 
verdienen.

1. Heeft de huidige structuur voldoende basis om het voortbestaan van de zwembaden te borgen?

2. Kunnen de zwembaden voldoende personeel vinden en behouden om de exploitatie op orde te 
houden?

3. Valt het te overwegen om de zwembaden in eigendom van de gemeente te nemen, waarbij de 
huidige stichtingen ontzorgd worden? De stichtingen kunnen zich dan volledig bezig houden met de 
activiteiten in de zwembaden samen met andere vrijwilligers.

Voor de SP is het van wezenlijk belang dat de stichtingen de spil blijven vormen in de exploitatie en de 
activiteiten in de zwembaden, maar dat het in eigendom nemen van de baden door de gemeente, zij niet 
langer verantwoordelijk hoeven te zijn voor het onderhoud van de baden en het aanstellen van personeel

Op grond van het vorenstaande heeft de SP de volgende vragen aan het college.

1. Is het college het met de SP eens dat een onderzoek naar het in eigendom nemen van de 
zwembaden Hoogkerk, de Blinkerd en de Scharlakenhof op zijn plaats is? Zo ja, wanneer 
gaat u dit dan onderzoeken? Zo nee, waarom niet?



2. Als SP vinden wij het geweldig dat de 3 genoemde zwembaden grotendeels worden bestierd door 
mensen uit de genoemde dorpen. Wij kunnen ons voorstellen dat een dergelijke constructie ook 
ingevoerd zou kunnen worden voor de gemeentelijke zwembaden in de Stad. Is het college dit met 
de SP eens? Zo ja, gaat u dan na het onderzoek over genoemde zwembaden in gesprek met 
inwoners van de wijken waarin de gemeentelijke zwembaden gevestigd zijn over 
bewonersparticipatie? Zo nee, waarom niet?

Namens de SP fractie
Jurrie Huisman
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